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W imieniu mieszkańców ulicy Słowackiego zwTacam się z prośbą o przydział pbrt w
2014 roku celem ułożenia ich na naszej ulicy.
Ulica Słowackiego jest ulicą przelotową, z której korzystają optócz mieszkańców inni
mieszkańcy naszej wsi, przede wszystkim ci dowożący dzieci do szkoły.
Stan nawierzchnijest fatalny, szczegó|nie po opadach deszczu. Wyrównywanie niestabilnego
podł'oŻanie przynosi zanierzonych efektów, ponieważ po tygodniu od wyrównania stan ulicy
powTaca do stanu sprzed wyrównywania.

W zrviązku z povtyżzszym proszę o przydzie|enie jak największej ilości płyt celem
utwardzęnia maksymalnie dtugiego odcinka ulicy.
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